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 Referat 

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 1 
 

Mødetidspunkt: Mandag den 11.11.2019 

Tilstede: Palle Christensen, Niels Ove Jensen, Lone Corfixen, 

Klaus Bonde, Ditte Exner 

Afbud: Ingen 

Referent: Anette Christensen 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat  

Referatet fra 30/9 2019 er godkendt.   

2. Gennemgang af tidligere referater: 

Klaus vender tilbage med tre/fire ribbes radiatorer. 

Forsøg med terrazzo på trappeløb. 

Anderledes placering af Viva-logo på opgangsmåtter. 

Nye dymo strimler på postkasserne er blevet etableret. 

Plantning af træer udsættes til næste markvandring.  

Klaus undersøger sponsorpræmier til 75 års jubilæumsfesten. Når vi ved, hvad 

præmier der er at uddele, så tager vi op på et senere møde, hvorledes vi 

uddeler dem. 

Vedr. indflytning og tidspunkter derfor skal præciseres i næste husorden. 

Fremadrettet efter 1/12 formoder vi at uddeling af skraldeposer kan ske ved 

Team 1. 

Vedr. adgangforholdene til molokkerne i Morsøgade, Bogøgade og Sejrøgade 

er det helt og andeles Aalborg Kommunes ansvar. 

Hyggelig lørdag eftermiddag med dansk film, smørrebrød og æblekage for 

beboerne i Fynsgade er afholdt. Deltagelse på 25 personer. 



 

 
Side 2 

 

Omkring af fjernelse af efterladt tøj skal vi have det synliggjort i alle 

vaskerierne samt husordenen. 

3. Formanden orienterede om: 

Palle anbefaler at vi sætter beslutningen om, hvem der skal overtage vores 

coax net i bero. 

Klaus har fundet ud af, at man ikke må løbe med elektrisk løbehjul på fortorvet. 

Så forslaget er hermed forkastet. 

4. Driften 

Klaus orienterede om: 

Aalborg Kommune er stadig i gang med at undersøge muligheden for 

brandveje. 

5. Økonomi 

Regnskabet ser fornuftigt ud, men dog med en mindre fejlbudgettering på 

renovationsposten grundet forsinkelse med molokker.  

Klaus gennemgår resten af årets økonomi til dato, og vi holder os indenfor 

budgetrammen. 

6. Renoveringer 

Vi har afsluttet vinduesudskiftning hos den enkelte lejer for i år, og er i 

skrivende stund i gang med udskiftning af opgangsdøre i Bornholmsgade. 

7. På bedding 

Julealtan  

8. Runden 

9. Facebook 

Status på vinduesudskriftning: Vi er nu færdige inde hos alle beboere i 

Bornholmsgade, dog kan forekomme få fejl og mangler, der skal rettes inden 

15/12. Håndværkernes skurby bliver flyttet fra Saltholmsgade til Morsøgade 4-

12 på græsarealet. 

Julealtan skal annonceres 1/12 (runde midt i december). 

 En glædelig julehilsen slåes op den 20/12. 

10. Eventuelt 

11. Næste møde er 27/1 2020. 



 

 
Side 3 

 

Niels Ove sørger for mad. 

 

Mødet hævet kl. 20.30 

 

 

Anette Christensen 
Referent 
 


